

Bestyrelsesmøde 23/1-2014

Generalforsamling 19/2 – Susanne laver beretning.

Regnskab, som ventet stort underskud i år, også større end budgetteret, da vi ikke har lavet ret mange arrangementer.

Budget 2014: Posterne gennemgået. Budgetteret underskud igen i år. Indtægtsmuligheder, udgifter og tilskud gennemgået. Vi foreslår at tilskuddet til div.match halveres, og enkelte andre indtægter og udgifter blev justeret.

Fremtid: Arrangementer og korttegning blev vendt.

Ikke store arrangementer planlagt i 2015.

Påskeløb sammen med OK Melfar i 2016.

Vi undersøger muligheden for JFM-stafet og indiv. i 2017, evt. også sammen med Melfar

Andre muligheder: DM nat i 2018, DM ultralang i 2019.

Ungdom blev diskuteret, bl.a. ønsket om et ungdomsudvalg, fællestræning med Melfar og Snab.

Klubtræning evt. flytning til tirsdag??

Nye udvalg/arbejdsgrupper?? F.eks. ungdom eller arrangementer/korttegning.

DM stafet: Organisation er på plads. Evt. official-tøj blev diskuteret, ingen konklusion.

KOK-løberes deltagelse – seniorhold m. medaljechance og ungdomshold må deltage. Kan bidrage på anden vis.

Årets arrangementer blev gennemgået, der er mange ☺

Hjemmeside: Susanne arbejder med dette, med hjælp fra Anders (eller er det omvendt?)

Det er nemt at lægge nyheder ind, målet er at mange skal have adgang til dette.

Onsdagstræning: Forskellige alternativer og variationer blev drøftet. Herunder også styrke- og interval-træning. Ingen endelige beslutninger.

Ny brugerbetaling blev aftalt for klubbens lånebrikker. Iværksættes efter generalforsamlingen, evt. sammen med kontingent-opkrævning.

Susanne arbejder videre med letvægts-emitposter til træningsbrug. Diskussion om hvorvidt vi skal bruge vores nuværende poster, eller om der skal nye til.

TKC Syd – vi har løbere der nu er aktuelle, men det kræver at vi også finder en til styregruppen – punktet skubbes.

Mødedatoer for 2014 blev aftalt. Næste møde 6. marts.